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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č. 128/2000 
Sb.,o obcích v platném znění. 

. 
 

bod jednání číslo    23  
 
 

 
Příspěvek do 8. zasedání Zastupitelstva m ěsta Ku řimi konané dne 08.12.2015  
 
Zápis z finan čního výboru ze dne 2. 12. 2015 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis z jednání FV dne 2. 12. 2015  
 
Materiál předkládá:  Ing. Mgr. Vlastimil Burkart - Zastupitel 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Aleš Varmužka - Vedoucí odboru 

 
 
 
Důvodová zpráva:  
 

V příloze je předkládán zápis ze zasedání finančního výboru, který se konal dne 2. 12. 2015. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

ZM  b e r e   n a   v ě d o m í   zápis ze zasedání Finančního výboru ZM Kuřimi ze dne 2. 12. 2015. 
 
Termín plnění: 10. 12. 2015 (OF) 
 
 
 
  

 
 



Zápis z jednání Finan čního výboru Zastupitelstva m ěsta 
Kuřimi (FV ZMK) – 2.12.2015 

 
Přítomní: Burkart, Macková, Hála, Vítek, Poledňák – TAJ Varmužka 

Omluveni: Pospíšil, Kříž, Šudák 

 

Program jednání  FV ZMK  

1. Úvod – zahájení – prezence 
2. Rozpočtové provizorium 2016 
3. Obecně závazné vyhlášky – místní poplatky 
4. Rozpočtový výhled 
5. Ostatní 
6. Závěr 

 
Ad 1/ 
 
Jednání bylo zahájeno v 17:40 hod, přítomno 5 členů FV, FV byl usnášeníschopný.  V. 
Burkart přivítal všechny přítomné členy FV.  
 
Ad 2/ Rozpočtové provizorium 2016 
 
A. Varmužka seznámil přítomné členy FV s navrhovaným rozpočtovým provizoriem, 
s důvody proč je provizorium schvalováno a shrnul celkovou bilanci tohoto provizoria. Poté 
zodpovídal dotazy členů k jednotlivým položkám. 
I. Poledňák předložil návrh na zavedení systému, kterým by se rekonstruovaly všechny 
postupně uvolňované byty v majetku města (odhad 5-6 ročně). K tomuto bodu se FV vrátí  
na lednovém zasedání v souvislosti se schvalováním rozpočtu města na rok 2016. 
 
Návrh na usnesení: 
 
FV doporu čuje  ZM schválení rozpočtového provizoria v předložené verzi. 
  
Pro: 5 
 
Usnesení bylo p řijato. 
 
 
Ad 3/  Obecně závazné vyhlášky – místní poplatky 
 
A. Varmužka seznámil členy FV s novelami všech obecně závazných vyhlášek vztahujících 
se k místním poplatkům a vysvětlil, že změny jsou pouze formálního charakteru, z důvodu 
změny Zákona o místních poplatcích. 
 
Návrh na usnesení: 
 
FV doporu čuje  ZM schválení předkládaných obecně závazných vyhlášek. 
  
Pro: 5 
 
 
 
 



Ad 4/ Rozpočtový výhled 
 
A. Varmužka seznámil členy FV s materiálem Rozpočtový výhled města Kuřim s analýzou 
financí a ratingem, který opět zpracoval Ing. Luděk Tesař ze společnosti CITIFINANCE. 
Diskutovalo se především o stropu zůstatku dlouhodobých úvěrů ve výši 150 mil. Kč. 
Členové FV ocenili kvalitu projednávaného materiálu. 
 
Návrh na usnesení: 
 
FV doporu čuje  ZM schválení rozpočtového výhledu města Kuřim v předložené verzi. 
  
Pro: 5 
 
 
 
 
Závěr 
 
Jednání FV bylo ukončeno v 18:40 hod.  
 
Zapsal: Aleš Varmužka 
Ověřil: Vlastimil Burkart 
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